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Abstract (en)
The dispenser/applicator has a fixed component (107) attached to the container of the product and a moving component (110) equipped with
the applicator head. The two components are connected by flexible tongues (111) which allow the moving component to move axially relative to
the fixed one, with the tongues lying in a plane perpendicular to the lengthwise axis and each connect at one end to the fixed component and at
the other to the moving one. The fixed and moving components and the tongues, which are between two and twelve in number, are moulded in
one piece from a thermoplastic material. The dispenser head has a porous dome for the application of the product, which is held in a pressurised
container with a valve actuated by the moving component. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un ensemble d'application d'un produit, notamment cosmétique, comportant un axe de symétrie (A), une pièce mobile
(110) munie d'un organe d'application du produit, une pièce fixe (107) creuse, des moyens flexibles de liaison entre les pièces mobile et fixe, la
pièce mobile étant apte à se déplacer selon ledit axe (A), les moyens de liaison étant constitués par au moins une languette (111) orientée dans un
plan sensiblement orthogonal à l'axe (A), une première extrémité (111a) de la languette étant solidaire de la pièce mobile et une seconde extrémité
(111b) de cette languette étant solidaire de la pièce fixe, la distribution du produit étant effectuée via la pièce mobile. <IMAGE>
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